
 

 

 
 
 
 

 
 
 

Ing. Petr Rafaj 
předseda Úřadu pro ochranu hospodářské soutěže 

 
 
 
 

*UOHSX00CZN9P* 
UOHSX00CZN9P Č. j.: ÚOHS-D0336/2019/OS-34694/2019/830/JFo 
 
 

V Brně dne 16. prosince 2019 
 

Vážený pane předsedo, 
 
na základě Vašeho dopisu č. j. ČTÚ-37 393/2019-611/II. vyř. ze dne 22. listopadu 2019 Vám 
k návrhu opatření obecné povahy č. OOP/1/XX.2019-Y, kterým se mění opatření obecné povahy  
č. OOP/1/04.2015-2, kterým se stanoví relevantní trhy v oboru elektronických komunikací, včetně 
kritérií pro hodnocení významné tržní síly, sděluji, že Úřad pro ochranu hospodářské soutěže (dále 
též „Úřad“) bere na vědomí závěry provedené Českým telekomunikačním úřadem (dále též „ČTÚ“) 
v rámci testu tří kritérií a navazujících zjištění  pro stanovení nového relevantního trhu - 
velkoobchodního trhu přístupu k mobilním službám, jako trhu vhodného pro regulaci prováděnou 
ČTÚ. Stanovení nového relevantního trhu je plně v působnosti sektorového regulátora, při 
respektování zákonem předvídaných skutečností. V této souvislosti Úřad vznáší následující 
připomínky: 
 
Úřad je předně toho názoru, že při analýze vhodnosti uvedeného trhu pro ex ante regulaci je 
žádoucí přihlédnout k možnému budoucímu vývoji jeho struktury, zejména výsledku Výběrového 
řízení za účelem udělení práv k využívání rádiových kmitočtů pro zajištění sítí elektronických 
komunikací v kmitočtových pásmech 700 MHz a 3400-3600 MHz, které může změnit strukturu trhu 
přídělem kmitočtů nově vstupujícímu operátorovi. V této souvislosti doporučuji zvážit rovněž 
otázku zohledňování sdílení sítí, popř. dalších forem spolupráce mezi soutěžiteli ve vazbě na plnění 
rozvojových kritérií, případně zvyšování kvality poskytovaných služeb. 
 
Úřad má rovněž za to, že je při analýze uvedeného trhu třeba aktualizovat nejenom časové řady, 
ale např. i nabídku služeb poskytovaných operátory. Vzhledem k nedávnému vývoji nabídky tarifů 
s „neomezenými daty“ není dle názoru Úřadu možné pro odůvodnění ex ante regulace bezezbytku 
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použít závěry, které vychází z neaktuálních tarifů, případně by měl ČTÚ podrobně odůvodnit, proč 
jsou jeho závěry nadále platné i přes vývoj v poslední době. 
 
 
S pozdravem 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Vážený pan 
Ing. Mgr. Jaromír Novák 
Předseda Rady Českého telekomunikačního úřadu 
Sokolovská 58/219 
225 02 Praha 09 - Vysočany 
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